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Írásbeli kérdés

Szili Katalin
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Támogattak-e települési oldalakat?” címmel •a Házszabály 91 .* (1) és (2) bekezdése
alapján kérdést kívánok benyújtani Bajnai Gordon nemzeti fejlesztési és gazdaság i
miniszterhez.

Kérdésemre a választ írásban kérem

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2005 óta kiírt pályázatok között volt-e olyan, amely egy-egy település, kistérség vagy régi ó
online megjelenését volt hivatott el ősegíteni közvetett vagy közvetlen módon?

Ha igen, akkor kik voltak ezen pályázatok nyertesi ?

Milyen mértékben részesültek támogatásban ?

Amennyiben voltak ilyen pályázatok milyen tapasztalatokat tud megfogalmazni a tárca?

Budapest, 2009 . január 19 .

Tisztelettel :

Péter

országg}>űfési képviselő
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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